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Skolebestyrelsesmøde  
Dato 25.04.243 klokken 17.00-19.00 

 

O = Orientering 
D = Debat/drøftelse 
B = Beslutning 
 
Referent:Sonja 
Fraværende: Tina, Nadia, Elevråd 

 

 Dagsorden Type Min. Referat 

     
1.  Godkendelse af referat (B) 2 Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden (B) 3 Godkendt  

3. Meddelelser fra 
• Ledelsen 
• Formanden 
• Medarbejdere 
• Elevrådet 
• Andre 

 

(O) 30 Ledelsen: 

-Vores nye specialklasse starter 

op første maj. Her starter også 

to nye ansatte; Sidse som bliver 

ny specialpædagog og Signe 

specialpædagog i SFO. 

-Personalet i SFO har været på 

pæd. weekend.  

-Vi skal desværre tage afsked 

med Klaus vores 

administrationsleder. D.1 maj 

byder vi velkommen til ny 

administrations leder Peter 

Behnk 

-Prøverne starter op i næste 

uge.  

-Sidste skoledag d. 17. maj. 

 

Medarbejdere:  

Henrik og Mette er blevet 

genvalgt til skolebestyrelsen. Vi 

er begyndt på fagfordelingen, 

og vi er langsomt gået i gang 

med de overordnede linjer.  

 

Carsten:  

Har deltaget i nyt skole/forældre 

møder. De fleste skoler har nu 

godkendt budgetterne. 

Tilbagemelding fra årsmødet var 

positiv. Selvom der er ikke var 

så mange, var det en god 

oplevelse. Stor interesse fra de 

fremmødte. Hanne: Crowd 

founding kan bruges til at finde 

midler til legepladsområdet. Vi 

kan måske også bruge frivillige 

forældre til at gøre noget.  

 

 Ændring af vejledende timetal i 

tysk i specialafdelingen 

(O/D/B)  Ledelsen: 

Vi ønsker at lave en ændring i 
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det vejledende timetal i tysk i 

specialklasserne. Den lektion vi 

foreslår mindre på klasse, skal 

erstattes af ekstra dansk/social 

træning. 

Formål: Vi ser at mange elever i 

vores specialafdeling har det 

svært med andet fremmedsprog 

end engelsk, og vi oplever en 

stigning i elever, der bliver 

fritaget i faget tysk. Vi ønsker 

med færre lektioner i tysk at 

give eleverne mulighed for at 

bevare motivationen og lysten 

til at lære et nyt sprog. 

Derudover kan vi bedre sikrer 

linjefagsuddannede lærere. 

 

Kommentarer til beslutning: 

Enighed fra alle bestyrelsens 

meddelemmer. Blot 

minimumstimetal overholdes. 

 

4.  Årshjul for bestyrelsen 

Principper 

punkt om princip for 

undervisningens organisering 

(30 - 45 min). 

Sonja præsenterer udkast til 

princip 

Dialog om punktet: 

Skemalægning. 

Er der andre input til hele 

princippet? 

Beslutning om næste skridt. 

 

Princip vedrørende 

fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden, 

lejrskoleophold, mv. (Carsten) 

 

(D/B) 45 Vi gennemgår revideret princip 

for undervisnings organisering. 

Kommentarer: 

-Ret ordet PLC – pædagogisk 

læringscenter. Uddyb evt. 

punkter  

- Drøftelse om parallellægning, 

hvad er de pædagogiske 

argumenter  

-Husk linjeafstand. 

-Opmærksomhed på layout i 

vores princpper  

- Slet afsnit om skolerejser, ret 

årstal.  

- Praktik, er det 8 og 9. årgang? 

- Lejrskoler skal rettes til mht. 

hvilke klassetrin der er afsted.  

 

Der er ført tilsyn med 

princippet, og bestyrelsen 

bakker op omkring det.  

Princippet er revideret og 

godkendt. 

 

5. Feedback på Årsmøde 

Carsten 

 

Nyt om Budget (skal det på her 

gang?) 

 

Skolefest 

(D/B)  

25 

 

Se længere oppe. 

 

 

Budget – intet nyt siden sidst. Vi 

er stadig opmærksomme på 

hvordan det fremadrettede 

budget bliver 
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Glæder os til skolefest d. 19/6. 

Invitation til alle forældre og alle 

børn.  

Skolebestyrelse – snak om at 

være mere synlige. Vær i dialog 

med forskellige forældre. Idéer 

– flødebollemaskine, gule veste 

på, valg. Punkt drøftes igen på 

næste møde. 

 

 

6.  Møde næste gang 27.05.24? 

Ifølge årshjul 

Bestyrelsesvalg 

Evaluering af meddelelsesbog 
Evaluering af Årshjul…? 

Antimobbestrategi/fremmedhad 
(Nadia/Katrine) 

(B) 15 Katrine melder tilbage om 

princippet skal på næste gang.  

 

Vi drøfter om næste 

bestyrelsesmøde næste gang 

skal forlænges en time.  

 

Forslag til punkt på fremtidig 

dagsorden: 

Elevoptag og distrikt skoleelever 

– kan det hjælpe på økonomien. 

Hvordan vil vi brande skolen? 

 

 

7. Har vi nået vores dagsorden? (B) 5 Ja 

 

10.  Evt.     

 
Med venlig hilsen 
Carsten Pinnerup      
        


